
PROTOKOLL vid sammanträde i Djurgårdens IF:s 
Överstyrelse den 14/1/57 på Stadion,

NÄRVARANDE: hela styrelsen.

§ 1.
Sammanträdet öppnades av ordföranden.

§ 2.
Genomgicks vissa ekonomiska frågor i anslutning 

till bordtennissektionen och lämnades därefter företräde för föl
jande ledamöter av dennas styrelse: Lindsjö, Thiséus, Rundfelt och 
Ogberg. Med dessa överenskoms vissa åtgärder för sanering av eko
nomin och bekräftades än en gång att samtliga div. I—spelare oav
sett kön skulle ha det enhetliga dagtraktamentet vid bortamatcher 
pä kr. 15:- och inte som hittills med gradering för herre med 
kr. 20:- och dam kr. 10:- Utfäste sig bt-styrelsen att omedelbart 
efterkomma detta beslut.

På fråga av Hilding Lövdahl lämnade sektionen änt
ligt besked om sina fritidsgrupper.

§ 3.
Diskuterades div. konståkningsspörsmål. Då ett be

lopp på i runt tal kr. 500:- trots anfordran ännu ej redovisats 
av A. Dettner uppdrogs åt Norén att omgående infordra beloppet. 
Norén förvarnade för ett sammanträde med SKK-repr. fru Carlson, 
som den senare begärt fä tillstånd med Norén. Beslöts rekommendera. 
Norén att ej närvara vid ifrågavarande sammanträde.

§ 4.
Uppdrogs åt Lövdahl att bevaka de möjligheter till 

ytterligare anslag, för vilka anmälningsfristen utgår den 15/2/57. 

§ 5.
Av begärda kr. 1.235 i anslag för SM-representation 

i bordtennis i Linköping /där Björne Hellström vann SM i singel
klassen/ beviljades i efterhand kr. 900:-

§ 6.
Diskuterades diverse fotbollsangelägenheter men i 

avvaktan på sektionsordförandens Sigge Bergh hemkomst från Amerika
turnén vidtogs inga rekommendationer eller beslut.

§ 7.
Föreslog Eckerbrant en höjning av årsavgifterna 

och Liliequist om åtgärder mot sådana medlemmar, som tilldelats 
ständigt medlemsskap och sedan övergått till andra föreningar. 
Beslöts återkomma till frågorna i anslutning till mötet med ord
förandekongressen i nästa månad.


